



## Protokoll

fra møte nr. 03/25-28 i forbundsrådet **søndag 2. november 2025**

|                     |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  |
|---------------------|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| <b>Til stede:</b>   | Randi Gustad<br>Øyvind Indrebø<br>Nora Kaalstad<br>Hanne Hogness<br>Christian Berven<br>Torkil Iversen<br>Gro Gulliksen<br>Karin Tønder Knutsen<br>Ole Einar Hope<br>Christian Sørensen<br>Erik Langerud<br>Rune Nordhaug<br>Lise H. Thorstensen<br><br>Øyvind Togstad<br>Frank H. Bjørndal<br>Bergliot Erås<br>Tom Sørensen<br>Stein Cato Røsnæs<br>Bjarne Fluto | President<br>1. visepresident<br>2. visepresident<br>Styremedlem<br>Styremedlem<br>Styremedlem<br>Styremedlem<br>Styremedlem<br>Styremedlem<br>Styremedlem, ansattes representant<br>Generalsekretær<br>Ass. generalsekretær<br>Sekretariat<br><br>Styreleder Region Nord<br>Styreleder Region Vest<br>Nestleder Region SørVest<br>Styreleder Region Sør<br>Styreleder Region Øst<br>Styreleder Region Innlandet |
| <b>Deltok ikke:</b> | Øivind Brevik<br>Kim Eide                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         | Styremedlem i forbundsstyret<br>Styreleder Region SørVest                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        |
| <b>Møtested:</b>    | Scandic Nidelven, <a href="#">Havnegata 1-3, 7010 Trondheim</a>                                                                                                                                                                                                                                                                                                   |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  |
| <b>Møteramme:</b>   | Kl. 08:15-08:45                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  |

---

## Sakliste

|                    |                                         |   |
|--------------------|-----------------------------------------|---|
| Saksnr.: 004/25-28 | Godkjenning av protokoll .....          | 2 |
| Saksnr.: 005/25-28 | Mandat og prosess for Bringserien ..... | 2 |



## Saksnr.: 004/25-28 Godkjenning av protokoll

Behandlingsinstans: Forbundsrådet  
Hovedområde: Organisasjon  
Saksinnleder: Presidenten

Følgende protokoller ble lagt frem for godkjenning:

- FR-protokoll nr. 01/25-28 avholdt torsdag 17. juli 2025
- FR-protokoll nr. 02/25-28 avholdt onsdag 20. august 2025

### FR-vedtak i saksnr. 004/25-28:

|                                             |
|---------------------------------------------|
| FR-protokoll nr. 01 og 02/25-28 godkjennes. |
|---------------------------------------------|

## Saksnr.: 005/25-28 Mandat og prosess for Bringserien

Behandlingsinstans: Forbundsrådet  
Hovedområde: Konkurranse og utvikling  
Saksinnleder: Ass. generalsekretær

Det vises til forslag 7.4.5 på håndballtinget i mai i år der det ble vedtatt at forbundsstyret, i samarbeid med GS/NL, skal legge frem et forslag til mandat og plan for en evalueringsprosess for Bringserien for forbundsrådet innen utgangen av oktober 2025.

Til møtet forelå et notat der det foruten forslaget vedr. Bringserien også vises til tingforslag 7.2.1 vedr. aldersgrenser for seniorspill, samt til det forrige forbundsstyrets vedtak i saksnr. 247/22-25 ift. spillmodell for 2. divisjon. I notatet nevnes også at det pågår en prosess i utviklingsavdelingen og konkurranseteamet med utvikling av spillmodell for Landsserien 18 år.

God prosess og involvering krever tid. Vedtakene og oppfølgingen av disse gjelder i stor grad de samme utøverne, de samme klubbene og de samme høringsinstansene både internt og eksternt. For å få en god helhetstanke rundt våre tilbud, vil det være naturlig å diskutere disse vedtakene i en viss grad hver for seg, men også i stor grad av hvordan de påvirker og går i hverandre.

Som en del av en god prosess er det også viktig å ha med seg noe av historikken og tidligere arbeid og utredninger. Dette danner et grunnlag for årsaken til at det ser ut som det gjør i dag. Det vil også være behov for å tydeliggjøre hva som er målsettingen og eventuelle positive effekter av våre tilbud, samt samspillet mellom det regionale og nasjonale tilbudet som sammen utgjør spillernes totaltilbud.

På denne bakgrunn ble det i notatet foreslått at det legges opp til en felles fremleggelse av disse sakene for forbundsrådet i mars 2026.



### **Forslag til mandat for gjennomføring av prosessen(e)**

Konkurranseteamet og utviklingsavdelingen har i fellesskap ansvaret for gjennomføringen av evalueringsprosessen(e). I prosessen(e) skal det legges opp til en bred mulighet for å kunne gi innspill. Ungdomsrådet, utøverne, klubbene, regionene, landslagene og Norsk Toppåball (NTH) vil være naturlige bidragsytere. Det er planlagt både kvantitative og kvalitative høringsrunder, samt involvering fra utøverne selv.

Målet for prosessen(e) skal være å finne det beste konkurransetilbudet for aldersklassene og utøverne sett i sammenheng med det regionale tilbudet, samt tilbudet i eldre aldersklasser og seniorklassen. For 2. divisjon skal det i tillegg legges frem forslag til administrativt ansvar for oppfølging, etter bestilling fra nasjonal ledergruppe (NL).

### **Forslag til overordnet felles tidsplan**

- **Oktober 2025:** Mandat og plan legges frem for forbundsrådet i henhold til tingvedtak
- **November 2025:** Tema på fellesmøte mellom det nasjonale fagmiljøet innenfor hhv. konkurranse og utvikling
- **Desember 2025 og januar 2026:** Hørings- og innspillsrunder internt og eksternt, samt en statusrapport med mulighet for innspill i forbundsstyret/forbundsrådet/NL
- **Februar 2026:** Tema igjen på fellesmøte mellom det nasjonale fagmiljøet innenfor hhv. konkurranse og utvikling •
- **Tidlig mars 2026:** Fremlegg for forbundsrådet med vedtak for kommende sesong 2025-26

#### **FR-vedtak i saksnr. 005/25-28:**

|                                                                                                  |
|--------------------------------------------------------------------------------------------------|
| Forbundsrådet gir sin tilslutning til fremlagt mandat og plan for gjennomføring av prosessen(e). |
|--------------------------------------------------------------------------------------------------|